

# Protokoll vid styrelsemöte för Sockenrådet 22/5 2019

Närvarande: Per L, Per J, Hari-Prim, Sanna, Janne, Fredrik och Claes,

1. **Ordförande öppnar mötet och hälsar välkomna.**
2. **Val av justerare:** Per Johansson
3. **Protokoll från förra mötet:**

Per L tar kontakt med Lena Rönngren då hon inte varit i kontakt med oss. Vi (Hari-Preem) bjuder in webbgruppen till nästa möte. Janne ser till att Mona tar bort Magnus Tillman som kassör på hemsidan.  
Stadgarna är ändrade enligt önskemål från årsmötet, så även på hemsidan.
4. **Ekonomi:** Claes Sjöberg är ordinarie kassör, och Per Johansson är adjungerad.
5. **Webbgruppen:** Hari har tagit kontakt med HL-design och fått en offert på 8000 kr för förändring av hemsidans framsida. Då gör de om hemsidan så den får en ny rullista, ändra bildstorleken på bilder så de blir anpassade efter formatet. Vi kollar av med andra hemsideskapare vad de skulle ta för att göra en ny hemsida och flytta över den gamla informationen och är mobilanpassad.  
Företag som vill vara med på hemsidan måste själva ta kontakt med webbgruppen, detta läggs ut som notis på företagssidan på hemsidan.
6. **Rapport från medlemsföreningar:** inget
7. **Arbetsplanen för 2019:** *Arbetskväll är utförd vid badet samt planeringmöte inför det. Det är lite byggnation som ska göras, varit möte med kommunen som står för materialkostnad. Arbetskväll kommer läggas ut på hemsidan när det är dags för att bygga.*  
*Susanna har fått påbörjad utbildning i hemsidan av Mona Karlsson.*  
Välkommensskyltarna: Vilken information ska finnas på dem? Karta med bad, ställplats för husbil, kyrka, företag??? Kan vi uppdatera de som redan finns? Vi bestämde att en arbetsgrupp bestående av Per J och Per L tar hand om denna uppgift.  
*Hastighetsmätare: Claes ska kolla med kommunen som kan hjälpa oss med ansökan om en fartkamera som talar om din hastighet till Näshult. Denna kan flyttas till andra byar vid behov.*  
Arbetsdag vid golfbanan blir den 30/5 kl. 9:00
8. **Golfbanan:** Vi måste söka pengar av diverse fonder. Per L söker pengar.
9. **Övriga frågor:**

Diskussion fördes om hur Sockenrådet kan hedra minnet av Arne Danielsson.  
Vi tänker även att en minnestext vore fint på hemsidan. Vi undersöker möjlighet till det.  
Vi har fått mail till Sockenrådet med beröm om snabbt utlägg av anteckningarna från årsmötet på hemsidan. Förfrågan om ledig lägenhet/hus har kommit in av inflyttningsintresserad man.  
Grannsamverkan: Det kom upp kritik på årsmötet om att grannsamverkan inte är synlig och känd för folk i allmänhet. Sockenrådet är inte ansvarig, men är med som

stöd om det skulle behövas till eventuella inköp. Vi lämnar över frågan till Gransamverkansgruppen.

Vi bjuder in Erik Hjärtfors till nästa möte för att diskutera marken framför bygdegården.

*Busskur: Vi har fått godkänt av kommunen att lägga dit grus. Kommunen bekostar materialet. Vi måste ordna med grunden då den står delvis på jord just nu. Skylt blir när vi tar de andra skyltarna.*

**10. Nästa styrelsemöte:** 17/6 kl. 18:00


**11. Mötet avslutades.**

Sekreterare



Susanna Bjelkered

Justerare



Per Johansson